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O Polikemovi investiciji pa je tekla raz-
prava tudi na eni zadnjih sej izvršnega
sveta. Z ozirom na ugotovitve neodvisne
komisije za presojo ekoloških vidikov na-
črtovane naložbe, da je v samem postopku
prihajalo tudi do napak in zmot v strokov-
nosti investicij, ki so v postopku sodelova-
le (različne ocene stopnje nevarnosti...)
je izvršni svet pozval člane te komisije naj
podajo svoje mnenje tudi o tem vprašanju
oziroma naj sodelujejo pri dokončni razre-
šitvi tega vprašanja. Prav tako je odločno
podprl prizadevanja za ustanovitev Centra
za preizkus projektov vezanih na nevarne
snovi, ki se bo povsem strokovno ukvarjal
z vsemi možnimi vplivi nevarnih snovi.

Na tej seji pa je izvršni svet tudi verifici-
ral izjave svojih predstavnikov dane na
javnih srečanjih, da ne bo dopustil pričetka
obratovanja nobenega novega objekta
v industrijski coni na območju Rudnika,
dokler ne bo zagotovljena kompletna ko-
munalna infrastruktura, niti ne bo brez
izdanih upotabnih dovoljenj dovolil pričet-
ka obratovanja.

Od republiškega komiteja za urejanje
prostora in varstvo okolja, je zahteval da
skladno s svojimi pristojnostmi tekoče
spremlja delo na terenu in o poročilu in-
špekcijskih služb stalno obvešča tako pri-
zadete KS kot tudi občinski izvršni svet.

Izvršni svet je obravnaval tudi gradivo
sprememb zazidalnega načrta za del ob-
ntočja urejanja VP 1/2 Rudnik — območje
drobnega gospodarstva - sprejem sklepa
o začetku postopka. Kot vemo je občinska
skupščina 23. decembra 1987 leta sprejela
odlok o sprejemu zazidalnega načrta za del
območja urejanja VP 1/2 Rudnik - ob-
močje drobnega gospodarstva. Ker je v ob-
dobju po sprejemu tega odloka prišlo do
dvomov ustreznosti območja za gradnjo
galvanskih delavnic in ker so nekateri in-
vestitorji navedeni v zazidalnem načrtu od-
stopili od nameravane gradnje, je izvršni
svet sprejel sklep s katerim bo pričetek
postopka za spremembo in dopolnitev za-
zidalnega načrta v tem smislu, da bo ob-
močje urejanja namenjeno za izgradnjo
objektov drobnega gospodarstva, ki ustre-
zajo ekološkim pogojem gradnje na tem
območju. To pa pomeni, da je iz doseda-
njih prilog potrebno črtati predvidene in-
vestitorje. To pa pomeni, da bo izvršni
svet moral poiskati nove investitorje, ki
izpolnjujejo pogoje okolja, ponovno pa bo
preveril namembnost celotnega komplek-
sa, kar pomeni oceniti tudi realnost, smo-
trnost in potrebnost površin za Polikem,
kot jih ima sedaj. Celoten postopek spre-
memb zazidalnega načrta pa bo treba hitro
izpeljati.


